

# Ekstra bestyrelsesmøde d. 11./11. 2018

**Tilstede:** Johnny, Isein, Bente, Dianna, Marianne, Torben.

**Fraværende:**

**Referent:** Bente

## **Forberede møde med Lena:**

Udsættes

Vi vil gerne have styr på vores procedure, inden mødet med Lena.

**I nyhedsbrevet er der nævnt:** Lena og Johnny går rundt og taler med de beboere der har lyst til besøg: Johnny går som formand med Lena rundt til de beboere der ønsker besøg, og tager disse emner med:

Fritidsaktiviteter her i landsbyen.

Fællesskabet, f.eks. kortspil, dart, eller lignende.

Har du lyst til der arrangeres noget specielt?

Har du nogle specielle ønsker?

Derefter forventer vi der kommer en opsummering af samtalerne.

## **Beredskabsplan:**

Det er oplevet at Sociolancen ikke reagerer.

Men udrykningsteamet fungerer.

Marianne tager kontakt til Lena.

## **Ændring i bestyrelsen:**

Dianna meddeler at hun træder ud af bestyrelsen, Isein træder ind i bestyrelsen.

## **Beboer forslag:**

Da vi p.t endnu ikke har overtaget aktivitetskontoen, sender vi forslaget videre til Lena, der styrer kontoen.

**Tovholder:** Johnny sørger for at få informationer af Lena, hvis hun har noget der skal med til vores møder.

## **Til næste bestyrelsesmøde:**

1. Marianne og Bente kikket på økonomien.
2. Vi skal kikke på aktivitetskontoen.
3. Vi skal finde ud af nogle fliser fra ØB, til storskrald området.

**Referatet** læst op og godkendt.